



31st August 2026

Dear Parents

Welcome back to the Academy. I hope you and your family had a relaxing and enjoyable summer vacation. Please ensure that you have read the appropriate Parent Handbook as you will be asked to confirm this in writing. It is essential that all parents are prepared to work in tandem with each Head of School.

Students in **RECEPTION & Years 1 to 13** will return to school on Tuesday 1st September 2026. Early entry will be from 6:30 until 7:00 via the bus entrance. Entrance 1 will open at 7:00 until 7:40. Entrances 2 & 3 will open at 7:00 until 7:20. Upon entering the premises students in Years 7 to 13 should make their way to the roof. All other students should make their way to their classrooms - notices will be on display stating classes and classrooms.

KG students are invited to attend a Stay & Play event in school on Thursday 3rd September 2026. KG Classes will then begin on Sunday 6th September via a staggered start. Each parent will be informed when to bring their KG child to school at the Stay & Play session.

Examination Performance - June 2026

At IGCSE a fantastic 94% of students achieved A* - B IGCSEs grades and 70% of students achieved A* - A grades. This outcome is an improvement on the 2025 IGCSE results & compares very favourably with top performing independent schools in the UK & the world in general. Performance at A / AS level was commendable, enabling students to proceed to the next stage of their learning journey either at The English Academy or at university level. 72% of students achieved an A* - B grade with 80% of students an A* - C grade. Students, teachers and parents are to be congratulated for all these academic achievements.

A 100% pass rate was achieved by Year 11 students who sat the Arabic examination organised by the Ministry of Education in Kuwait. Congratulations to the students & their teachers for this significant achievement.

End of Day Procedure

Parents are reminded to abide by the Academy's entry / exit procedure. All parents can assemble at Gate 2/Entrance 2 from 13:50 onwards with the entrance being opened at 13:55. Parents then proceed to enter the Flag Court to collect children in Years 1 to 6, by following the one way system that enables them to depart the premises using the correct exit from the Flag Court.

For those parents who collect their children in Years 7 to 11 please arrange in advance which entrance to meet them at - Gate 1/Entrance 1 or Gate 2/Entrance 2 or Gate 3/Entrance 3 - at the end of the day.

To prevent congestion & ensure a safe & pleasant departure it is essential that all parents follow the agreed end of day procedure. I look forward to your cooperation in this matter.

Mobile Phones

I appeal to every parent to ensure that their child does not bring a mobile phone to the Academy. If any student needs to call home then this can be accommodated, even at the end of the school day. There is absolutely no need for your son or daughter to be in possession of a mobile phone whilst attending the Academy. Unfortunately, if any student decides to bring a mobile phone to the Academy & it is brought to the School Principal's attention, the phone will be confiscated, until the parent arranges a meeting with the School Principal.

To avoid the learning process being disrupted please ensure that your child does not bring a mobile phone to the Academy. I look forward to your cooperation in this matter.

School Bus Transport

Please note that if you have any question or query regarding the school bus service you need to contact the following number: 51388222. Mr Ali Khudair is responsible for operating the school bus service.



Student Lockers

The Academy intends to provide a limited number of lockers to students in Year 7 as well as to any student who has a medical issue that prevents them from carrying a school bag. If you wish your child to have a locker you need to pay a non-returnable deposit totalling KD 10 to the Finance Office. Payment can only be received **in cash**. A locker can only be secured once the KD 10 payment has been received. If there are additional lockers available students will be informed in due course & allocated accordingly. Locker use will be monitored on a regular basis. The cost of repairing a locker will be the responsibility of the student who has paid the deposit.

Contacting the School

Please be reminded that if you wish to visit the school to discuss a school matter you need to make an appointment by contacting the relevant school secretary. Please be reminded of the number to contact:

EY & KS1 Secretary amk@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 516 OR 92294138	KS2 Secretary noz@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 417 OR 97421658	Secondary Secretary gth@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 419 OR 96721148
---	--	--

I look forward to your support as the Academy begins another academic year.

Regards

Stewart J Cowden
School Principal



الثلاثاء الموافق 1 سبتمبر 2026

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد،

مرحباً بعودتكم إلى الأكاديمية الانجليزية. أمل أن تكونوا قد قضيتم عطلة صيفية مريحة وممتعة مع عائلاتكم.

يرجى التأكد من قراءة دليل ولي الأمر / الطالب الخاص بمرحلة أبنائكم ، حيث سيطلب منكم تأكيد العلم بما جاء فيه كتاباً حيث من الضروري أن يكون جميع أولياء الأمور على علم بما جاء فيه و مستعدين للعمل والتعاون مع كل مدير مرحلة دراسية.

سيعود الطلاب في مرحلة الروضة والصفوف من الصف الأول إلى الصف الثالث عشر إلى المدرسة يوم الثلاثاء الموافق 1 سبتمبر 2026. سيكون الدخول المبكر من الساعة 6:30 حتى 7:00 عبر مدخل الباصات. ستفتح البوابة رقم 1 من الساعة 7:00 حتى 7:40. سيفتح البوابتين 2 و3 من الساعة 7:00 حتى 7:20.

عند دخول الطلاب إلى المبنى، يجب على طلاب الصفوف من الصف السابع إلى الصف الثالث عشر التوجه إلى الرووف. ينبغي على جميع الطلاب الآخرين التوجه إلى فصولهم الدراسية - ستظهر إشارات توضح الفصول الدراسية والغرف في ممرات المدرسة.

طلاب الروضة :

سيتم دعوة طلاب روضة أول (KG) للحضور إلى المدرسة للاستمتاع باللعب وذلك يوم الخميس الموافق 3 من سبتمبر 2026. وسيبدأ تنظيم حضور طلاب مرحلة الروضة (KG) بدءاً من يوم الأحد الموافق 6 سبتمبر من خلال مجموعات متتابعة. سيتم إبلاغ أولياء الأمور بموعد إحضار أطفالهم إلى المدرسة خلال فعالية Stay & Play التي ستقام في المدرسة يوم الخميس الموافق 3 سبتمبر 2026 .

أداء الامتحانات – يونيو 2026

في امتحانات IGCSE حقق 94% من الطلاب درجات A* - B ، وحقق 70% من الطلاب درجات A - A* . هذه النتيجة تمثل تحسناً عن نتائج IGCSE لعام 2025 وتتنافس بشكل جيد جداً مع أفضل المدارس الخاصة في المملكة المتحدة والعالم بشكل عام. كان الأداء في مستوى A / AS مشجعاً، مما مكن الطلاب من الانتقال إلى المرحلة التالية من مسيرتهم التعليمية إما في الأكاديمية الإنجليزية أو في مستوى الجامعة، فقد حقق 72% من الطلاب درجات A* - B بينما حقق 80 % من الطلاب درجات A* - C . يجب أن نهني الطلاب والمعلمين وأولياء الأمور على هذه الإنجازات المشرفة.

إجراءات نهاية اليوم الدراسي

نود تذكير أولياء الأمور بالالتزام بإجراءات الدخول / الخروج من الأكاديمية الإنجليزية. يمكن لجميع أولياء الأمور التجمع عند البوابة 2 من الساعة 13:50 فصاعداً مع فتح البوابة عند الساعة 13:55. يمكن لأولياء الأمور دخول ساحة العلم لأخذ أطفالهم في الصف الأول إلى الصف السادس من خلال اتباع نظام الاتجاه الواحد الذي يمكنهم من مغادرة المبنى باستخدام الخروج الصحيح من ساحة العلم.

بالنسبة لأولياء الأمور الذين يصطحبون أطفالهم في الصفوف من الصف السابع إلى الصف الحادي عشر ، يرجى الاتفاق مسبقاً على مقابلتهم عند أي من بوابات المدرسة رقم 1 أو البوابة 2 أو البوابة رقم 3 في نهاية اليوم.

لمنع الازدحام وضمان مغادرة آمنة فمن الضروري أن يتبع جميع أولياء الأمور إجراءات نهاية اليوم الدراسي المتفق عليها. وإنني أتطلع إلى تعاونكم في هذا الشأن.

الهواتف المحمولة

أناشد كل ولي أمر التأكد من عدم إحضار أبنائهم / بناتهم الهاتف المحمول إلى الأكاديمية الإنجليزية . إذا احتاج أي طالب إلى الاتصال بالمنزل، فيمكنه ذلك في نهاية اليوم الدراسي. ليست هناك حاجة على الإطلاق لتواجد هاتف محمول مع ابنك أو ابنتك أثناء وجوده بالمدرسة. لسوء الحظ، إذا قرر أي طالب إحضار هاتف محمول إلى الأكاديمية وتم لفت انتباه مدير المدرسة إليه، فسيتم مصادرة الهاتف إلى ان يتم تحديد موعد بين ولي الأمر ومدير المدرسة لمناقشة الأمر.

لتجنب تعطيل عملية التعلم، يرجى التأكد من عدم إحضار أطفالكم هاتفاً محمولاً إلى الأكاديمية. وإنني أتطلع إلى تعاونكم في هذا الشأن.



الباصات المدرسية

يرجى العلم أنه إذا كان لديك أي سؤال أو استفسار بخصوص خدمة الحافلات المدرسية عليك الاتصال على الرقم التالي: 51388222. السيد/ علي خضير هو المسؤول عن تشغيل خدمة الباصات المدرسية.

خزائن الطلاب

تعزّم الأكاديمية توفير عدد محدود من الخزائن لطلاب الصف السابع وكذلك لأي طالب لديه مشكلة طبية تمنعه من حمل الحقيبة المدرسية. إذا كنت ترغب في أن يكون لطفلك خزانة، فيجب عليك دفع وديعة غير قابلة للإرجاع بقيمة إجمالية قدرها 10 د.ك إلى مكتب المحاسبة. لا يمكن استلام المبلغ إلا نقداً. سيتم توفير خزانة الطالب عند استلام المبلغ المخصص (10 دينار). في حال توفر خزائن إضافية سيتم إعلام الطلاب الراغبين في حيازة أيّا منها.

تذكير: الاتصال بالمدرسة

نود ان نذكركم أنه إذا كنت ترغب في زيارة المدرسة لمناقشة مسألة أكاديمية ، فأنت بحاجة إلى تحديد موعد عن طريق الاتصال بسكرتارية المدرسة الخاصة بكل قسم على ارقام التواصل التالية:

سكرتيرة المرحلة الثانوية	سكرتيرة المرحلة الاساسية الثانية	سكرتيرة المرحلة الأساسية الأولى (روضة - تمهيدي - الصف الأول - الصف الثاني)
ght@tea.edu.kw 22651195/6 داخلي 419 أو 96721148	noz@tea.edu.kw 22651195/6 داخلي 417 أو 97421658	amk@tea.edu.kw 22651195/6 داخلي 516 أو 96028962

أطلع الى تعاونكم معنا لتبدأ الأكاديمية الانجليزية عاما دراسيا ناجحا وكل عام وأنتم بخير.

ناظر المدرسة
ستيوارت كودين